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Aanwezig bestuur: Jan Leenders (voorzitter), John van Item (JvI), Peter Keuker (PK) en Henk 

Zwanenburg [HZ] 

Overige aanwezigen: Anne Marijke Ellema (EMA), Kees van Rixoort (KvR), Jan Verboom (JV), D.v.d. 

Broek, Wilbert Mackloet, Sjaak Langeweg, Lida Hoek, C. Ottevanger, Ed Neeleman, Marc van Duin 

(wijkagent), Laurens Doorn, Rinus v. Dam 

Afmeldingen: Julien Robijn (JR), Aad van den Hoek [AH]  

1 Opening 
Door de voorzitter 

Actie: 

2 Mededelingen 
Overlijden lid Piet de Man 19 maart jl. en echtgenoot Julien Robijn 26 maart jl. 
Dorpsraad heeft ANBI status sinds 1-1-2016, RSiN 852198188 (controle uitvoeren) 
Wijzigingen KvK, A.v.d.H alsnog weer aanmelden als bestuurslid i.v.m. bestuur St. 
Watertoren 
Drie nieuwe leden en 1 afmelding 

 
 
HZ 
HZ 

3 Notulen 6 maart 2023 
Punt 5, watertappunt wordt nog voor de zomer gerealiseerd op de gewenste locatie. 

 

4 Ingekomen en uitgaande stukken 
- 14/3 + 28/3 Mail Leander de Jong, schapen laten grazen op de voormalige ijsbaan, zie 

punt 5 (doorgestuurd naar Matthias van Brussel)  
- 15/3 Factuur Muurlink (JvI) (is betaald) 
- 17/3 Mail Dorpsraad podcast op 18 maart van deflakkeepodcast.nl (geen interesse) 
- 20/3 Mail Buurtpreventie Co Ottevanger, zie items schouw 
- 20/3 Uitnodiging lancering toekomstbestendig leven in Diekhuus 11 mei as. Paulina.nu 

(HZ heeft zich aangemeld) 
- 28/3 Mail verstuurd Jaap Reedijk i.v.m. verlichting kunstwerk trambrug (nog geen 

reactie ontvangen) 
- 28/3 Mail Cathy Wesdorp, positief over opknappen sluisje 
- 29/3 Mail Jaco Wilstra, buurtagent Marc van Duin komt 3 april kennismaken, zie punt 5 
- 31/3 Factuur Bouwman reclame verspreiding, doorgestuurd penningmeester 
- 1/4 Mail Gratis buurtfeest (wordt op de website gezet voor geïnteresseerden) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
JvI 

5 Gesprek nieuwe wijkagent 
Marc van Duin stelt zicht voor aan de aanwezigen en vertelt het e.e.a. over zijn werk en 
ervaringen op het eiland. Is voor meerdere kernen al wijkagent geweest en woont zelf in 
Nieuwe Tonge. Heeft visitekaartjes afgegeven aan de aanwezigen. Er zijn al contacten 
gelegd met de buurtpreventie en bezoek Kairos in de Voorstraat. 
Als voorbeeld actie buurtpreventie de gevaarlijke situatie van het houten bruggetje naar de 
Mozartsingel aangehaald. AME zal dit terugkoppelen aan de desbetreffende afdeling. 

 
 
 
 
 
 
AME 

6 Ontwikkeling ijsbaan / schapen laten grazen 
Is inmiddels geregeld met Matthias van Brussel. 

 
 

7 Beleidsplan 2023 e.v. en Huishoudelijk reglement 
Het huishoudelijk reglement laten vervallen. Komt terug in de statuten en beleidsplan. 
Het beleidsplan wordt doorgenomen en op een aantal punten aangepast en vastgesteld. 
Bij gewerkte definitieve versie wordt verstrekt bij de volgende vergadering en wordt op de 
website gezet. 

 
 
 
HZ/ JvI 

8 Afvaardiging 4 kranslegging 4 mei 
PK en HZ zullen namens de dorpsraad hier naar toe gaan. FV regelt de krans bij Leutig. 

 
FV 

9 Plantenbakken de Ring 
Worden weer opgemaakt bij Leutig, maar worden pas geplaatst na Koningsdag. Nu hangt er 
nog verlichting. 

 
 

10 Leefbaarheidsplan 2013 
Oranjepop op de Boezem is uitverkocht. 
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Op koningsdag is er weer een markt op de Ring, zij het met minder kramen. Ook is er weer 
een kindermarkt en speelactiviteiten voor kinderen o.a. bootje varen in de gracht. 
In de Nieuwstraat komt ook weer een podium met muziek. 
Er is ook een aubade bij Bestewaerd en bingo in de SVIK. 

11 Items Schouw 
Behalve de brug bij de Mozartsingel, ook nog andere zaken met de buurtpreventie 
doorgenomen. Zoals overlast ’s avond bij de bushalte naast Expert, aanvullend verlichting 
bij het zebrapad op de Boezemweg naar het ziekenhuis. E.e.a. moet nog verwerkt worden 
in de schouw. Volgende vergadering met AvdH overleggen of hij dit blijft doen.! 
PK komt met de problematiek van “veel” parkeerders, daar er in de Sweelinckstraat en 
Diepenbrockstraat geen parkeerzone is! Ondanks eerdere toezeggingen is deze nog steeds 
niet ingesteld. AME neemt dit intern op! 

 
 
 
 
 
 
 
AME 

12 Voortgang Jaagpad 
De trap en klaphekjes zijn geplaatst. Het wachten is op het infobord en bewegwijzering. 
Als dit gereed is een feestelijk opening inplannen. 

 

13 Voortgang kreken c.q. terugkoppeling erfgoedlijn 30 maart jl. (JL/ HZ) 
Bijeenkomst vond plaats in Geervliet en werd gecombineerd met een bezoek aan de ruïne 
van slot Raevensteijn. 
Er is akkoord over de realisatie van de Krekenroute. Martijn Lambert van de gemeente 
hierover benadert, doch nog geen reactie ontvangen. AME neemt dit intern op! 
Verder overleg op starten met Den Bommel en Ooltgensplaat i.v.m. conformiteit. 
KvR en PK gaan dit mede oppakken. 

 
 
 
 
AME 

14 Pumptrack 
AME gaat kijken wanneer iedereen weer bij elkaar kan komen. De bestemmingsplan 
aanpassing is via een tijdelijke constructie op te lossen. 

 

15 Dorpswandelingen 
KvR heeft eilandmarketing geactiveerd. De posters worden komende weken verspreid. 

 
HZ 

16 Voortgang dorpsplein 
Geen update 

 
 

17 Watertoren  
Er is nog geen akkoord m.b.t. het huurcontract. St. wil geen verantwoording dragen. 
Interieur wordt nu gerealiseerd. Outdoor Oostvoorne is nog steeds in beeld als huurder. De 
kunstgroep Aalke wil de watertoren inpakken ala Cristo! 
Nog niet bekend wanneer de verlichting wordt teruggeplaatst. 

 
 

16 Nieuwsbrief 
Is ook 28 maart bezorgd ook in het buitengebied! 

 

17 Website 
JvI heeft overleg gehad met Nicole de Vos over Samen 0187. 
De bedoeling is dat dadelijk buitenstaanders kunnen zien wat de activiteiten zijn van de 
dorpsraden op het eiland. 

 
 

18 Rondvraag c.q. wat er ter tafel komt 
FV> Geeft aan dat als de plantenbakken zijn opgehangen dat de bewoners worden 
geactiveerd om deze bakken water ter geven! 
PK> Vraagt naar de stand van zake m.b.t. aanmelding nieuwe bestuursleden. 
Antw> Helaas nog geen aanmeldingen. Lida heeft mogelijk interesse voor een functie in het 
bestuur. Het is mogelijk om alvorens een definitief besluit te nemen om mee te lopen met 
het bestuur. 
Lida> Er zitten gaten in de Boezemweg. 
Antw> Het snelst werkt dit rechtstreeks te melden op de website van de gemeente, AME 
heeft er notie vangenomen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lida/ AME 

19 Nieuwe datum vergadering: 1 mei 2023  

 


